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Hier volgt de laatste nieuwsbrief van 2015 van het Eerstelijns CVA-netwerk Rotterdam.

Persoonlijke pagina website

Nog weinig leden hebben informatie aangeleverd om het persoonlijk profiel op de website aan te 
passen. Op de website is het namelijk mogelijk een persoonlijk profiel met foto en logo te plaatsen. Er
wordt hard aan gewerkt dat de leden dit zelf kunnen plaatsen, maar zover is het nog niet. Tot die tijd 
zal Diane de gegevens erop zetten. De tekst mag hooguit honderd woorden bevatten. Voor de foto en
het logo geldt dat de bestanden kleiner moeten zijn dan 2 MB. Toegestane bestandstypen zijn: png, 
gif, jpg en jpeg. Afbeeldingen moeten tussen 200x200 en 800x800 pixels zijn.

Geef adreswijzigingen en overige wijzigingen tijdig door, dan blijven de website, ledenadministratie 
en zorgzoeker up-to-date. 

De gegevens kunnen gestuurd worden naar: website@ecnr.nl  

Multidisciplinaire bijeenkomst

Op maandagavond 12 oktober 2015  heeft de multidisciplinaire bijeenkomst van het ECNR  
“communicatie in ruimste zin'' plaatsgevonden. De bijeenkomst was goed bezocht. De notulen zijn te 
vinden onder het besloten gedeelte van de website.

Symposium Rotterdam Stroke Service

Op 3 november 2015 hebben we als ECNR een stand bemand tijdens het  symposium van Rotterdam 
Stroke Service en hebben zo weer meer bekendheid aan ons netwerk gegeven. 
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Lunch burgemeester Aboutaleb

Op 23 november 2015, heeft Graciële Fernandes, op uitnodiging van collega en gemeenteraadslid 
Judith Bokhoven, geluncht op het stadhuis van Rotterdam. Judith wilde graag een gemêleerd 
gezelschap van logopedisten bij de lunch, aangeboden door burgemeester Ahmed Aboutaleb. 
Graciële mocht erbij zijn vanwege haar betrokkenheid bij  het ECNR vanuit de vrije vestiging. Graciële 
heeft de burgemeester een informatiepakketje mogen aanbieden van het ECNR en heeft benadrukt 
dat het initiatief voor ons netwerk is ontstaan in Rotterdam. Het pakketje is goed ontvangen door de 
burgemeester.

Bezoeken ziekenhuizen

Inmiddels zijn de eerste ziekenhuisbezoeken afgelegd en ook in januari staan er nog afspraken 
gepland. Het doel naamsbekendheid geven lijkt te slagen. Zo weet het Ikazia ziekenhuis het ECNR 
inmiddels te vinden en zijn de eerste doorverwijzingen via de zorgzoeker een feit. We zijn benieuwd 
of ook andere leden hier voorbeelden van hebben. 

MSM project

Het bestuur heeft besloten het MSM-project niet verder uit te werken, omdat er onder de leden te 
weinig draagkracht lijkt te zijn. 

PR-commissie

De pr-commissie is heel blij met Jacobine Vreeken, die sinds kort deel uitmaakt van de commissie. 
Maar om al onze plannen voor het komende jaar goed uit te kunnen voeren zijn we nog steeds op 
zoek naar versterking!

Zowel namens het bestuur als namens de PR-commissie willen wij jullie prettige Kerstdagen en een 
gelukkig en gezond 2016 wensen.

Graciële Fernandes, Bas Hoppel, Jacobine Vreeken en Diane Sinke-Keijer
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